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محمود خسروی وفا رییس کمیته ملی المپیک شد
با برگزاری انتخابات ریاست کمیته ملی المپیک، محمود خسروی وفا با رای مجمع 

به عنوان ریاست این کمیته انتخاب شد.
به گزارش ایرنا، انتخابات ریاست کمیته ملی المپیک  یکشنبه بین مهدی علی نژاد، فضل الله 
باقر زاده و محمود خس��روی وفا برگزار شد که در پایان مرحله اول علی نژاد و خسروی وفا هر 

یک با ۲۴ رای راهی مرحله دوم رای گیری شدند.
در مرحله اول باقرزاده توانست ۵ رای به دست بیاورد. 

در مرحله دوم این رای گیری خسروی وفا با کسب ۲۸ رای رییس کمیته ملی المپیک شد. 
علی نژاد نیز با یک رای کمتر نتوانست در این رقابت پیروز شود. 

خسروی وفا در حال حاضر ریاست کمیته پارالمپیک را برعهده دارد.

فرهادیان: در تلاش هستیم محاسبه سه دوره ریاست 
فدراسیون ها از زمان ابلاغ صورت بگیرد

سرپرس�ت اداره کل امور مشترک فدراسیون ها گفت: وزیر ورزش تلاش دارد که 
بتوان�د مصوبه نکات چال�ش زا را با طرح در هیات دولت بگیرد و آن را مرتفع کند تا 

بحث محاسبه سه دوره  از زمان ابلاغ صورت بگیرد.
آرش فرهادیان در گفت وگو ایرنا در مورد حل ش��دن مش��کل سه دوره ها برای نامزدی در 
ریاست فدراسیون ها، اظهار داشت: بر اساس شنیده ها قضاوت نکنید. خیلی صحبت ها مطرح 

می شود و فقط حرف است. باید از جاهایی پیگیری کنید که وجاهت قانونی داشته باشد. 
وی ادام��ه داد: در مورد بحث س��ه  دوره ای ها این بحث مطرح بود ک��ه از زمان ابلاغ مورد 
محاسبه قرار بگیرد یا از قبل که با توجه به شرایط و روال معمول، از قبل محاسبه شد. بحثی 
که حالا مطرح اس��ت، این بوده که در تغییرات جدیدی که در اساسنامه  قرار است رخ دهد، 
وزی��ر ورزش ت��لاش دارد که بتواند مصوبه وزیران نکات چال��ش زا را با طرح در هیات دولت 

بگیرد و آن را مرتفع کند تا بحث محاسبه سه دوره  از زمان ابلاغ صورت بگیرد. 
سرپرست اداره کل امور مشترک فدراسیون ها عنوان کرد: البته این موضوع در حال حاضر 
عملیاتی نش��ده و در مرحله بازنگری آیین نامه هس��تیم. هر وقت این کار انجام ش��ود، آن را 

اعلام خواهیم کرد. 
فرهادیان در مورد بازنشس��ته ها نیز بیان کرد: این یک موضوع اداری اس��ت. ما یک جایگاه 
ورزشی در وزارت ورزش داریم به عنوان اداره کل امور مشترک فدراسیون ها و طبیعتا وقتی 
به ما ابلاغ شود که کسی بازنشسته است، ما هم به آن فرد این موضوع را اعلام می کنیم که 

نمی توانیم ادامه همکاری داشته باشیم.
وی ادامه داد: در این ش��رایط بعضا دوس��تان مکاتباتی را ارائه می کنند که ما در آن پیگیر 
حل مس��اله و رفع بازنشستگی هستند که این موضوع زمان می برد و باعث می شود سوالاتی 
به وجود بیاید. مطمئن باشید اگر از نظر اداری و قانونی شخصی بازنشسته باشد ما هم مطابق 

قانون رفتار می کنیم.

 تیم ملی والیبال زنان در جام کنفدراسیون 
آسیا هفتم شد

تیم ملی والیبال زنان ایران در دیدار رده بندی جام کنفدراسیون آسیا با شکست 
استرالیا، جایگاه هفتم این رقابت ها را به خود اختصاص داد.

ب��ه گزارش ایرنا، تی��م ملی والیبال ای��ران در آخرین روز جام کنفدراس��یون زنان آس��یا  
)دوشنبه( مقابل استرالیا با نتیجه سه بر صفر پیروز میدان شد.

در این مس��ابقه ش��اگردان کمپدلی با امتیازات ۲۵ بر ۱۹، ۲۵ ب��ر ۱۸ و ۲۵ بر ۲۲ مقابل 
حریف به برتری رسیدند.

ترکیب تیم ملی والیبال زنان ایران را در این دیدار مهس��ا صابری، ریحانه کریمی، ش��بنم 
علیخانی، مهسا کدخدا، پوران زارع، آیتک سلامت و نگار هاشمی )لیبرو( تشکیل دادند.

قض��اوت ای��ن بازی بر عهده داور کره ای به عنوان داور اول و داور چینی به عنوان داور دوم 
بود.

اس��ترالیایی ها در حالی مقابل ایران صف آرایی کردند که در بازی گذش��ته مقابل فیلیپین 
نتیج��ه را ۳ ب��ر ۲ واگذار کرده بودن��د و  با انگیزه بالاتری برنامه ه��ای تاکتیکی خود را اجرا 
می کردند؛ اما این شاگردان کمپدلی بوند که در اجرای برنامه های تاکتیکی خود موفق عمل 

کردند.
ملی پوش��ان ایران  با س��رویس های خ��وب  دریافت حری��ف را متزلزل کردن��د. همچنین 

اسپک های سرعتی و پرفشار آن ها اجازه خودنمایی به مدافعان روی تور حریف نداد.
سرمربی استرالیایی ها سعی داشت در این دیدار با گرفتن وقت استراحت فنی نقاط ضعف 
شاگردانش را به آن ها گوشزد کند و سرعت بازی را نیز کاهش دهد؛ اما آنالیز دقیق تیم ایران 
در جریان این دیدار باعث ش��د تا امتیازات به صورت پایاپای میان ۲ تیم تقس��یم شود و در 

نهایت شاگردان کمپدلی با بهره گیری از تجارب خود پیروز این میدان شوند.
تیم ملی والیبال زنان ایران امس��ال شش��مین حضور خود در این رقابت ها را تجربه کرد و 

برای دومین بار جایگاه هفتم جام کنفدراسیون زنان آسیا را به خود اختصاص داد.
رتبه شش��می در س��ال ۲۰۱۶، سه رتبه هشتمی در س��ال های ۲۰۱۰، ۲۰۱۲ و ۲۰۱۸ و 
دو جایگاه هفتمی س��ال ۲۰۱۴ و ۲۰۲۲ ماحصل حضور والیبال زنان ایران در این مسابقات 

است.

کمپدلی: والیبال زنان برای پیشرفت نیاز به دیدار 
تدارکاتی دارد

س�رمربی تیم ملی والیبال زنان ایران گفت: برابر اس�ترالیا خوب بازی کردیم اما 
تیم ملی والیبال نیاز به دیدار تدارکاتی بیشتری دارد.

به گزارش ایرنا، الس��اندرا کمپدلی بعد از شکس��ت س��ه بر صفر تیم اس��ترالیا برابر ایران 
در دی��دار رده بن��دی جام کنفدراس��یون زن��ان آس��یا اظهار کرد: برای ش��اگردانم بس��یار 
 خوش��حالم ک��ه توانس��تند مس��ابقات را با ب��رد مقابل تی��م قدرتمن��دی مثل اس��ترالیا به 

اتمام برسانند.
وی افزود: استرالیایی ها از نظر بدنی و تکنیکی بسیار قوی بودند اما والیبالیست های ایران 

عملکرد خوبی در برابر آن ها از خود نشان دادند.
سرمربی تیم ملی والیبال زنان ایران گفت: از مسئولان فدراسیون که شرایط حضورمان در 
دیدارهای تدارکاتی برون مرزی را فراهم کردند تشکر می کنم اما برای رشد، نیاز به مسابقات 

دوستانه بیشتری داریم.
کمپدلی با اشاره به تاثیر دیدارهای دوستانه خاطرنشان کرد: این دیدارها باعث شد تا امروز 
برابر اس��ترالیا که سبک اجرای تاکتیک های ش��ان اروپایی و نزدیک به ماست، عملکرد قابل 
قبولی به نمایش بگذاریم. فکر می کنم در این مسابقات روز به روز یک گام به سمت رشد و 

پیشرفت برداشتیم. ملی پوشان امروز نشان دادند که تیمی آماده برای جنگیدن هستند.
سرمربی تیم ملی والیبال زنان ایران یادآور شد: از اعضای کادرم تشکر ویژه دارم. آن ها در 
همه مراحل کنارم بودند و همیشه من را پشتیبانی کردند. بازیکنان بزرگسال که سال هاست 

در تیم ملی هستند هم به جوانان کمک کردند و باعث رشد آن ها شدند.
تیم ملی والیبال زنان ایران پس از شکست سه بر صفر برابر استرالیایی ها در آخرین دیدار 

جام کنفدراسیون زنان آسیا، جایگاه هفتم را به دست آورد. 

کاوه رضایی برای پوشیدن پیراهن تیم ملی در 
جام جهانی بلژیک را به مقصد ایران و استقلال 
ترک ک�رد اما اش�تباهات مدیران آبی پوش�ان 
در فص�ل نقل و انتقالات باعث ش�د تا او نتواند 

استقلالی شود!
کاوه رضای��ی که در هفته های گذشته در تمرینات 
اس��تقلال حضوری جدی داشت با یک چالش بزرگ 
روب��رو شد، ارس��لان مطهری ک��ه از تصمیم مدیران 
استقلال برای قرار گرفتن در فهرست مازاد ناراحت و 
شاکی بود، حاضر به فسخ نشد تا لیست این تیم برای 
قرار گرفتن نام کاوه رضایی خالی نماند! در حالی که 

کاوه رضایی با مدیران باشگاه پرس��پولیس مذاکرات 
جدی داشت امروز از تبریز خبر رسید مدیران باشگاه 
تراکتور در حال مذاکره با مسئولان استقلال و رضایی 
هس��تند تا این بازیکن را به ص��ورت قرضی و تا نیم 
فص��ل جذب کنند. این احتمال وج��ود دارد با توجه 
به اینکه رضایی با استقلال قرارداد داخلی امضا کرده 
است به صورت قرضی تا نیم فصل راهی تراکتور شود. 
ایوب بهتاج مدیرعامل باشگاه تراکتور در گفت وگویی 
درباره اینکه قرارداد رضای��ی با تراکتور چه زمانی به 
امضا می رسد، گفت به محض اینکه قرارداد امضا شود 

اعلام می کنیم اما این اتفاق فعلا رخ نداده است.

رییس فدراسیون کشتی با بیان اینکه تمام تلاشم برای سربلندی 
این رشته المپیکی است گفت: در برابر تمام نتایج مسوولم و باخت 

کشتی نیز برای من است.
به گزارش ایرنا، نشست خبری علیرضا دبیر و بعد از انتخابات کمیته ملی 
المپیک و در آس��تانه اعزام تیم های ملی کش��تی آزاد و فرنگی به مسابقات 
جهانی بلگراد برگزار شد. مسابقات جهانی بلگراد از دهم تا ۱۸ سپتامبر )۱۹ 

تا ۲۷ شهریور( در کشور صربستان برگزار خواهد شد.
دبیر در این نشس��ت با اشاره به وضعیت فدراسیون در سال ۱۳۹۸ اظهار 
داشت: زمانی که به عنوان رییس گام به فدراسیون گذاشتم این مجموعه  ده ها 
میلیارد تومان بدهی و حقوق معوقه داشت. همه شاهد آن وضعیت هستند 
اما اکنون ش��رایط فدراسیون چگونه است؟ من همیشه گفتم که حمال این 
فدراس��یون هستم و برخی لباس پوشیدن من را مسخره می کنند اما من از 
نخستین ساعات صبح در کار عمرانی هستم. چطور با این شرایط کت و شلوار 
بپوشم. راحت می توانم کت شلوار با قیمت بالا بپوشم اما زمانی که عملکردی 
نداشته باشم چه فایده ای دارد؟ رئیس فدراسیون کشتی ادامه داد: ما در طرح 
توسعه با جزئیات نوشته ایم که کجا می خواهیم برویم و از برنامه حتی جلو 
هستیم. در کشتی فرنگی در رده های مختلف اول شدیم و غیر از کشتی آزاد 
نوجوانان در مسابقات جهانی و اشتباه مربیان در قهرمانی آسیا، با لطف خداوند 

و زحمات مربیان نتیجه گرفتیم.
دبیر در ادامه صحبت هایش افزود: من مسوول کشتی هستم و باید درباره 
عملکردم هم پاسخگو باشم. تاکید می کنم که تمام باخت های کشتی برای 
من است.  خوش��حالم که کشتی حال و روز خوبی دارد. حال خوب کشتی 
موجب خوشحالی مردم است. باشگاه ها  دوباره رونق گرفتند و از اینکه باشگاه 
اکبر فلاح )الگوی کش��تی من( ش��لوغ است خوشحالم، اینکه منصور برزگر 
تمرین می دهد لذت می برم. مردم ایران حس خوبی به کش��تی دارند و این 
ح��س را مردم برزیل به فوتبال، کره به تکواندو و آمریکا به بس��کتبال دارد. 

کشتی ورزش بومی و مذهبی ماست. 
وی افزود: به عنوان کس��ی که از کش��تی به جامعه و ورزش ایران معرفی 
ش��ده، زخم و درد کشتی گیران را می بینم، یک دستم به خاطر کشتی فلج 
ش��د؛ اگر آن زمان من را رها نکرده بودند مدت ها می توانستم کشتی بگیرم. 
آن رفتارها برای من درس ش��ده و  اگر کسی در کشتی مصدوم شود خودم 
او را برای مداوا به بیمارستان می برم.  من این زخم ها را می بینم اما یکسری 
افراد در وزارت ورزش غیر کارشناسی حرف می زنند که همین باعث می شود 

بهم بریزم. زمان به هم می ریزم که به این بچه ها وعده داده می شود اما کسی 
عمل نمی کند.

رییس فدراسیون کش��تی در ادامه این نشست خبری گفت: تمام تلاشم 
برای سربلندی ورزش اول ایران است و خود را در کشتی هزینه می کنم. من 
هیچ چیزی را برای خودم نخواستم و جز خدا و اهل بیت دستم جلوی کسی 
دراز نمی کنم. برای گرفتن حق کشتی خواهم جنگید و این وظیفه من است. 
۶۰ تا ۷۰ درصد مدال ها برای المپیک است و اگر در گذشته خوب مدیریت 
می شد مدال های بیشتری می گرفتیم. چرا برخی از ستاره های کشتی ایران 
در گذشته نتوانستند مدال بگیرند. بی توجهی عامل این کار بود. چرا عباس 
جدیدی نباید طلای المپیک داشته باشد؟ اعتقاد دارم آزادکاری بعد از انقلاب 

به پای او نرسید؛ چرا اکبر فلاح نباید مدال المپیکی داشته باشد؟ 
دبیر با اشاره به روز کشتی در تقویم ایران گفت:  من تمام شجرنامه جهان 
پهلوان تختی را می دانم. صالحی امیری زمانی که رییس کمیته ملی المپیک 
بود به ما پول نمی داد اما حرف خوبی درباره ورزش کشتی زد. او گفت کشتی 
بزرگتر از ورزش ایران است و تختی اسطوره است. مردم در دلشان تختی را 
دوست دارند و همه جای ایران مسابقات نونهالان را به خاطر روز بزرگداشت 
آقا تختی برگزار کردند. حالا می توانیم برای این کار جشن بگیریم یا چنین 

مسابقاتی را برگزار کنیم، کدام بهتر است. 
رییس فدراس��یون کشتی درباره وضعیت تیم جوانان، خاطرنشان کرد: ما 
تلاش داریم تا در تمام رویدادهای مهم در س��طح پایه  ش��رکت کنیم. این 
می تواند آزمون خوبی برای نوجوانان و جوانان باشد در گذشته و زمانی که من 

۱۸ سال بیشتر نداشتم  به جام یاشاردوغو ترکیه رفتم و باخت هایم را دادم 
حالا همان را الان پیاده می کنم. شورای برون مرزی مخالف تعداد اعزام های 
زیاد است اما آنان فقط حال را می بینند و من ۲ سال دیگر . برای حضور در 
مسابقات و تورنمنت های مهم ۴۰ هزار یورو میانگین هر ثبت نام ما است . ۱۱۰ 

هزار یورو برای مسابقات جهانی جهت ثبت نام باید پرداخت کنیم.
وی با اش��اره به ثبت نام خود در انتخابات هیئت رئیس��ه اتحادیه جهانی 
کشتی گفت: حمید سوریان که عقب کشید، دو ساعت وقت داشتیم و من 
ثبت نام کردم. یک ریال جمهوری اس��لامی را ه��م برای رای گرفتن خرج 
نک��ردم. احتمالا ه��م رای نمی آورم چون یک ریال ه��م خرج نکردم و لابی 
نداشتم. مدیران میانی وزارت ورزش انقدر برای ما سنگ تراشی می کنند که 

وقت نکردیم به این کار برسیم.
دبیر با اش��اره به جدال لفظی خود با معاون قهرمانی وزیر ورزش و جوانان 
گفت: آن دعوا برای مجمع نبود بلکه سه روز قبل از آن شکل گرفت. در حالی 
که زمان بودجه بندی مش��خص اس��ت اما وزارت ورزش برج ۴ سال گذشته 
جلسه گذاشت آن هم با پیگیری هایی که من داشتم. آنان متوجه نمی شوند ما 
چه می گوییم. من غصه می خورم وقتی  رئیس جمهوری این همه برای حل 
مشکلات جلسه می گذارند اما مدیران میانی این دولت به گونه ای کار می کنند 
که دیده نشود. من می گویم که وزارت ورزش با پولادگر راه به جایی نخواهد 
برد. آقای پولادگر درکی از ورزش قهرمانی ندارد و فقط دیده است. من خودم 
ای��ن راه را رفته ام . وی این را هم عنوان کرد: من در س��فر صرفه جویی دارم، 
آمریکا کاروان ۱۰۰ نفره در مسابقات جهانی دارد و من برای اینکه هزینه ها 
ب��الا نرود ۴۰ تا ۵۰ نفر می برم. او به من می گوید ما در تکواندو این تعداد را 
نمی بردیم. خوب همین کار را کرده که تکواندو به اینجا رس��یده است. همه 
برای قهرمانی تیم کشتی در قونیه پیام دادند اما کسی پولادگر را ندید. او را 
در قونیه هم ندیدند اما در مسابقات تکواندو حاضر شد. اگر دوست دارد همان 
جا می ماند البته آنجا هم رای نیاورد. صورتجلسه ما را هم امضا نکرده است و 

او رسما می خواهد کشتی را زمین بزند.
دبیر این را هم افزود: از وقتی پست گرفته یک بار آمد اینجا ناهار خورد و 
دیگر او را ندیدیم. ۲ ماش��ین ون خریدیم و با خواهش و تمنا مبلغ کمتری 
ماشین ها را فروختند، آیا بدکاری کردم برایشان ماشین گرفتم؟ خودم تا به 
حال س��وار آن نش��دم اما بد است حسن یزدانی از کولر آن استفاده کند؟ به 
من می گوید شما لاکچری هستید و بقیه فدراسیون ها پول ندارند، به من چه 

ارتباطی دارد.

دبیر: تمام باخت های کشتی برای من است

سرمربی تیم فوتبال اتحاد کلبا گفت: شب های 
زیادی در مورد جدایی از استقلال فکر کردم و 
هواداران را در نظ�ر گرفتم اما فوتبال حرفه ای 
ای�ن را می طلبد که فضاه�ای دیگری را تجربه 

کنید.
ب��ه گزارش ایرن��ا، فرهاد مجی��دی در گفت وگو با 
ابوظبی اس��پورت در خصوص شروع مربیگری خود 
اظهار داش��ت: در سال آخر بازی در تیم الغرافه، برونو 
متسو به من پیشنهاد داد تا مربی شوم. چهار سال در 
لندن کلاس های مربیگری را گذراندم. حدود ۸ ماه در 
باش��گاه اسپانیول کار کردم و بعد از آن سرمربی تیم 
زیر ۲۱ س��ال ایران شدم. یادم است متسو گفت اگر 
می خواهی مربیگری را ش��روع کنی، از تیم های پایه 

شروع کن. 

وی در خصوص قبول پیش��نهاد باش��گاه استقلال 
گفت:  مربی استقلال چون در نیم فصل از این تیم جدا 
شده بود، به من پیشنهاد دادند و برگشتم و خواستم 
به تیم استقلال کمک کنم. در زندگی این چالش ها را 

خیلی دوست دارم. وقتی مربی استقلال شدم خیلی از 
هواداران این تیم می ترسیدند که نتیجه نگیرم. شروع 
من در اس��تقلال در بازی های لیگ قهرمانان بود که 

توانستیم الریان را ۵ بر صفر شکست دهیم.
مجیدی عنوان کرد: فکر می کنم باش��گاه استقلال 
تجربه بس��یار خوبی برای من بود. این تیم هواداران 
زیادی دارد و ش��رایط مربیگری در باشگاه های بزرگ 
بسیار سخت است. خیلی دوست داشتم در اسپانیول 
به مربیگ��ری ادامه دهم ولی چون اس��تقلال به من 
احتیاج داشت، به این تیم رفتم.  سرمربی اسبق تیم 
فوتبال استقلال بیان کرد: جدا شدن از استقلال برای 
من خیلی سخت بود. شب های زیادی در این مورد فکر 
کردم و هواداران را در نظر گرفتم اما فوتبال حرفه ای 

این را می طلبد که فضاهای دیگری را تجربه کنید. 

مجیدی: برای جدایی از استقلال هواداران را در نظر گرفتم

امضای قرارداد با کاوه رضایی را 
فوری اعلام می کنیم

مدیرعامل سرخ ها تأیید کرد؛ 

 به بهانه رونمایی از کاپ جام جهانی در ایران؛ 
جامی چنین میانه میدانم آرزوست

 دفاع مستحکم، خط حمله بی زهر؛ 
مسیر سخت پرسپولیس برای قهرمانی

رونمای��ی از کاپ جام جهان��ی در ای��ران، یک��ی از اتفاق ه��ای 
هیجان انگیز فوتبال اس��ت که روز پنج ش��نبه هفته جاری برای 

اولین بار در کشورمان انجام می شود.
به گ��زارش ایرنا، برج می��لاد تهران میزب��ان کاپ جام جهانی 
اس��ت، اتفاقی که برای اولین بار رخ می دهد و قرار اس��ت از جام 
بزرگترین رقابت ورزش��ی دنیا در ایران رونمایی شود، یک اتفاق 
هیجان انگیز برای فوتبالی ها که برای شروع این مسابقات در ۲۹ 

آبان، شمارش معکوس را آغاز کرده اند.
به نوش��ته س��ایت فیفا، تور کاپ جام جهانی فرصتی استثنایی 
برای مردم اس��ت تا بخش��ی از تاریخ فوتبال را ببینند و اشتیاق خود را برای این ورزش با یکدیگر به اشتراک 
بگذارند. احساس��ات ناشی از دیدن جام اصلی FIFA World Cup™ برای همیشه در خاطرات هواداران 
فوتبال باقی خواهد ماند.تور کاپ جام جهانی با همراهی یکی از اسپانسرهای فیفا از سال ۲۰۰۶ کلید خورد و  
برای اولین بار پیش از جام جهانی ۲۰۰۶ آلمان، کاپ مس��ابقات در کشورهای مختلف به نمایش گذاشته شد 

و جام جهانی قطر چهارمین دوره ای است که تور کاپ جام جهانی برگزار می شود.
این تور طرفداران را به فرصتی با ش��عار »یک بار در زندگی« دعوت می کند تا شناخته ش��ده ترین نماد در 

فوتبال را ببینند و جادوی بزرگترین رویداد ورزشی جهان را تجربه کنند.
تور جام جهانی ،۲۰۲۲، ۱۲ اردیبهش��ت امسال در دبی آغاز و سفر آن به ۵۱ کشور دنیا آغاز شد. همچنین 
ب��رای اولی��ن بار، این تور از تمامی ۳۲ کش��ور مقدماتی جام جهانی فوتبال بازدی��د خواهد کرد تا الهام بخش 
هواداران در سراس��ر جهان باش��د. این تور  قرار است تا س��ال ۲۰۳۰، در تمامی ۲۱۱ کشور عضو فیفا برگزار 

شود.
 رومی گای، مدیر ارش��د بازرگانی فیفا گفت: جام جهانی فوتبال یکی از بزرگترین نمادهای ورزش اس��ت. 
برگزاری این تور و رفتن کاپ مس��ابقات س��بب شده تا مردم سراس��ر جهان که عاشق این بازی زیبا هستند، 
توجه داش��ته باش��یم.این تعهد ما را برای جهانی کردن فوتبال نشان می دهد، زیرا رویاهای طرفداران خود را 

محقق می کنیم و شادی و هیجان جام جهانی با آوردن کاپ به کشورهایشان می بریم.
ایکر کاس��یاس و کاکا دو س��تاره سابق فوتبال جهان که با تیم های ملی اسپانیا و برزیل، کاپ جام جهانی را 
بالا س��ر برده اند ،به عنوان نمایندگان فیفا و اسپانس��ر این مس��ابقات، در این تور حضور دارند و همراه جام به 

کشورهای مختلف سفر می کنند.
کاکا  در این باره گفت: این یک افتخار باورنکردنی اس��ت که بخش��ی از اولین ایس��تگاه تور جام جهانی فیفا 
باش��م. اولین جام جهانی فوتبال من به عنوان بازیکن زمانی بود که فقط ۲۰ سال سن داشتم و هنوز در ذهن 

من تازه است،برای من این یک رویا بود که به حقیقت پیوست.

تیم فوتبال پرسپولیس با اندیشه های "یحیی گل محمدی" در 
س��ه هفته نخس��ت فصل جدید لیگ برتر در خط دفاعی تیمی 
بی نقص و مس��تحکم نش��ان داد اما در فاز تهاجمی بی زهر بود. 
به نظر می رس��د سرخپوش��ان برای رس��یدن به قهرمانی مسیر 

سختی در پیش دارند چراکه توازن در این تیم دیده نمی شود.
به گزارش ایرنا؛ در هفته سوم لیگ برتر، تیم فوتبال پرسپولیس 
توانس��ت با یک گل آلومینیوم اراک را شکس��ت دهد و صتحب 
نخس��تین برد فصل شود، اما مس��ئله مورد بحث برای منتقدین 
این است که آیا این برد، حاصل تاکتیک ها و ترفندهای سرمربی 

تی��م بود یا حاصل اتفاقاتی که نتیجه اش می تواند پیروزی باش��د. عده ای از پیشکس��وتان و هوادارن ترس از 
تکرار پرس��پولیس س��ال ۸۲ دارند که بهترین ستاره های لیگ، نه تنها قهرمانی را کسب نکرد بلکه در جایگاه 
نازل شش��م قرار گرفت. ظاهرا برای پرسپولیس توانایی فردی بازیکنان و موقعیت های اتفاقی خیلی موثرتر از 

تاکتیک های کادرفنی و سرمربی بوده است که به ادامه به بررسی می پردازیم.
تجربه نشان داده یکی از عوامل مهم قهرمانی، داشتن خط دفاعی مستحکم است. اما به خوبی واضح است 
این مسئله با تمام اهمیتی که دارد، برای رسیدن به نتیجه کافی نیست و باید فاز تهاجمی تیم نیز قدرت لازم 
را داشته باشد. همانطور که در فصول گذشته شاهد بودیم یکی از مهم ترین آیتم ها در استقلال فرهاد مجیدی 
و حتی پرس��پولیس برانکو ایوانکوویچ خط دفاعی مس��تحکم بود که هر تیمی قادر به شکست آن نشد. یحیی 
گل محمدی نیز در پی ساخت خط دفاعی خوب، بازیکنان قدرتمندی را برای تیمش جذب کرد و حتی در دو 

بازی آغازین فصل نیز با دو هافبک دفاعی به میدان رفت تا تیمش در دفاع، اجازه نفوذ به حریف را ندهد.
در بازی های اخیر پرس��پولیس موقعیت س��ازی  تا حد زیادی کم ش��ده و اگر زمان مناسبی برای گل پیش 
بیاید حاصل اتفاقات و اشتباهات طرف مقابل است نه آن تاکتیکی که از ستاره های پرسپولیسی انتظار داریم. 
در ۲ بازی نخس��ت ضعف خط حمله، بس��یار مورد توجه قرار گرفت و حتی کادرفنی تیم برای جذب مهاجم 
جدید اعلام نیاز کردند. پس از ورود یورگن لوکادیا انتظار می رفت که او مانند تبلیغاتش تغییری اساس��ی در 
تیم ایجاد کند اما پس مدت کوتاهی زمزمه های مصدومیت، اضافه وزن و عدم آمادگی وی از طرف س��رمربی 
تیم به گوش رسید. حضور مهاجم هلندی که بزرگ ترین تغییر تیم نسبت به ۲ بازی گذشته بود، کم تحرکی 
و ناهماهنگی را برای تماش��اچیان به نمایش گذاش��ت. لوکادیا برای بازگشت به دوران اوج گذشته اش نیاز به 
تمرینات بدنسازی و هوازی بیشتری دارد. به نظر می رسد که گل محمدی همچنان در پی ساخت خط دفاعی 
و تمرین گل نخوردن است تا ساخت خط تهاجمی قدرتمند. از طرفی حس می شود سخنان گل محمدی در 
مورد عدم امکان گل زنی زیاد برای تیم، توجیهات از پیش تعیین شده ای است که او در پیش گرفته تا بتواند 

کم توانی خط حمله سرخ پوشان را پوشش دهد. 


